



# 全球環境教育夥伴(GEEP)亞太中心

## 2025 年環境教育國際工作坊簡章

### 一、前言

全球環境教育夥伴亞太中心（以下簡稱亞太中心）自西元（下同）2021 年起辦理亞太地區環境教育國際交流活動，透過工作坊與研討會平臺，邀請亞太各國專家學者及青年行動者分享其環境教育經驗，促進跨國對話與知識共享。2025 年亞太中心持續透過線上模式，串聯各地夥伴關注環境與永續議題，並以具體行動實踐聯合國永續發展目標，推動區域環境教育能量之交流與合作。

### 二、活動緣起

我國環境部、美國環保署及北美環境教育學會（NAAEE）自 2014 年共同推動全球環境教育夥伴計畫（Global Environmental Education Partnership, GEEP），2019 年在臺灣設立亞太區域中心（Asia-Pacific Regional Center, APRC），由臺灣承擔亞太區域環境教育推動角色。亞太中心持續整合各國資源與專家網絡，並辦理人才培訓與國際論壇，致力建構亞太地區環境永續發展之合作平臺。

### 三、活動主題

**【邁向永續的公民參與 Civic Engagement Towards Sustainable Development】**

2025 年度工作坊邀請臺灣及亞太地區國家（如不丹、韓國、日本、菲律賓、越南、馬來西亞、泰國等）環境教育專家、青年行動者與實務推動者，共同探討公民參與於循環經濟、淨零生活、氣候行動、生物多樣性等面向的實踐模式與創新策略，以及有關臺灣環境部環境教育成果分享，深化跨國夥伴合作與行動對話。

### 四、活動目的

1. 探討亞太地區各國於永續環境議題中公民參與之經驗與挑戰。
2. 分享我國推動綠生活、氣候行動及環境教育之成果，提升國際能見度。
3. 鼓勵青年參與，促進亞太地區彼此交流學習及未來合作。

## 五、辦理單位

- 主辦單位：環境部
- 執行單位：全球環境教育夥伴亞太中心（GEEP APRC）（由環境部委託邑沅有限公司維運）

## 六、活動時間與地點

- 辦理日期：2025 年 8 月 25 日（星期一）至 8 月 26 日（星期二）
- 辦理方式：環境部 Youtube 線上直播
- 網址：[https://www.youtube.com/@taiwanepatw\\_live](https://www.youtube.com/@taiwanepatw_live)

## 七、參與對象

- 預計邀請 80 位以上與會者，包含臺灣及亞太地區環境教育領域之學者專家、教師、青年領袖及實務工作者等。
- 本活動開放全球對環境教育有興趣的夥伴參加，於全球環境教育夥伴（GEEP）亞太中心網站（<https://geepaprc.org/zh-tw>）進行線上報名。

## 八、報名方式

- 採網路報名  
(網址：<https://reurl.cc/9npara>)
- 報名時間：自即日起至 8 月 18 日止。
- 報名成功者將於截止後 1 週內，以電子郵件通知會議連結與注意事項。



## 九、議程架構

本次工作坊分別由亞太夥伴國家策劃主導，並結合臺灣相關專家學者共同參與：

第 1 天：8 月 25 日 • Day 1: August 25		
09:00-09:30	報到 Check In	
09:30-10:00 (30 min)	開幕式	貴賓介紹、開幕致詞 工作坊概覽及說明 • 張子超 教授（臺灣師範大學），Taiwan

第 1 天：8 月 25 日 • Day 1: August 25			
10:00-10:30 (30 min)	專題演講 Keynote Speech	氣候變遷及環境永續 • 環境部彭啓明 部長, Taiwan	
10:30-10:40		休息 Break	
10:40-12:00 (80 min)	循環回收 Circular Economy & Recycling	主持人：劉思岑 副教授（臺北市立大學）, Taiwan A-1. Ms. Nguyen Thi Ngoc Mai and Ms. Nguyen Thi Nhien, Vietnam • International collaboration official, Ministry of Agriculture and Environment, Vietnam A-2. 環境部資源循環署, Taiwan A-3. 萩原豪 深教授（高崎商科大学）, Japan 綜合討論	
12:00-13:30		休息	
13:30-15:00 (90 min)	淨零綠生活 Net-Zero and Green Life	主持人：王雅玢 教授（中原大學）, Taiwan B-1. Prof. Fungarun Preedeedilok, Thailand • Chulalongkorn University B-2. 環境部綜合規劃司, Taiwan B-3. Prof. Sun-Kyung Lee, South Korea • Cheongju National University of Education B-4. Ms. Wan Faizah Che Din, Malaysia • CEO, Amanah Lestari Alam (ALAM) 綜合討論	
15:00-15:10		休息	
15:10-17:00 (110 min)	臺灣環境部 環境教育成果 分享 Celebrating Our Achievements in EE Initiatives, presented by Ministry of Environment (Taiwan)	主持人：童心欣 教授（臺灣大學）, Taiwan C-1. 外籍青年在臺環境教育活動的經驗分享 • 邱韻璇 營運長（環境友善種子）, Taiwan C-2. 環保青年領袖及亞太實習推動理念及預期效應 • 劉思岑 副教授（臺北市立大學）, Taiwan C-3-1 環境關懷友善設計競賽 • 陳俊智 教授（高雄科技大學）, Taiwan C-3-2 第 1 名獲獎者-超低落差微型水力發電機，廣太綠能股份有限公司 • 陳昶宇 創辦人, Taiwan C-3-3 第 2 名獲獎者-Hibāng 山林系全循環眼鏡，好說設計股份有限公司 • 歐世勛 創辦人, Taiwan 綜合討論	

第 2 天：8 月 26 日 • Day 2: August 26						
09:00-09:30	報到					
09:30-10:00 (30 min)	專題演講 Keynote Speech	綠領人才培育 周國鼎 主任，環境部國家環境研究院, Taiwan				
10:00-10:10	休息					
10:10-12:00 (110 min)	氣候行動 Climate Action	主持人：白子易 教授（臺中教育大學）, Taiwan				
		D-1. Director Elenida Del Rosario Basug, The Philippines				
		· Department of Environment and Natural Resources Climate Change Service				
		D-2. 環境部氣候變遷署, Taiwan				
		D-3. Ms. Giang Nguyen				
		· Schoolab, Vietnam				
12:00-13:00	生物多樣性 Biodiversity	D-4. Mr. Tenzin Rabgay, Bhutan				
		· Ministry of Forest and Agriculture				
		綜合討論				
		主持人：Thiaga Nadeson, WWF-Malaysia				
		E-1. Thiaga Nadeson, WWF-Malaysia				
		E-2. 林瑞興 組長, Taiwan				
14:50-15:00	青年參與環境 教育綜合座談 暨閉幕典禮 Panel Discussion of Youth Engagement in Environmental Education and Closing Ceremony	· 農業部生物多樣性研究所				
		E-3. 陳宛均 副研究員, Taiwan				
		· 農業部生物多樣性研究所				
		E-4. Prof. Dr. Suchana Chavanich, Thailand				
		· Chulalongkorn University				
		綜合討論				
休息						
15:00-16:30 (90 min)	主持人：張子超教授（臺灣師範大學）, Taiwan	F-1. 臺灣環保青年領袖經驗分享				
		· 林志仁 先生, Taiwan				
		F-2. 臺灣環保青年領袖經驗分享				
		· 李若慈 小姐, Taiwan				
		F-3. 跨國實習經驗分享				
		· Ms. Xin-Ying Chen, Malaysia				
綜合討論						
· 綜合座談						
· 閉幕致詞						
· 閉幕典禮						

## 十、國際工作坊主題介紹

### (一) 主題背景

面對氣候變遷、生物多樣性危機與資源耗竭等全球性環境挑戰，唯有透過跨國合作與公民行動，才能共同邁向永續未來。本次由 GEEP APRC 主辦的 2025 年國際環境教育工作坊，以「公民參與邁向永續發展」為主題，邀集亞太地區多國專家學者、政府單位、青年代表及民間組織，共同探討環境教育如何成為推動永續發展的核心動力。

議程涵蓋「循環回收」、「淨零綠生活」、「氣候行動」、「生物多樣性」、「臺灣環境教育分享」及「青年參與環境教育」等重要議題。透過兩日的深度交流與實務分享，工作坊期盼促進區域合作網絡，培育具國際視野與行動力的環境公民，為亞太地區及全球環境永續注入更多創新思維與集體力量。

### (二) 主題內容重點說明

1. 循環回收：面對資源有限與廢棄物激增的環境壓力，循環經濟成為全球永續政策的重要方向。本主題將介紹如何透過環境教育，推動大眾理解「從搖籃到搖籃」的理念，鼓勵產品設計源頭減廢、回收再利用與社會創新應用。透過來自越南、日本及臺灣環境部資源循環署等單位的實例分享，呈現亞太地區在政策、產業與教育現場的多元實踐。
2. 淨零綠生活：淨零碳排是全球面對氣候變遷的重要承諾，而實現淨零的關鍵，來自全民的綠色生活行動。此主題著重於個人與社區層面的節能減碳實踐，探討綠建築、綠色消費、交通與飲食習慣的轉變如何透過教育與政策引導發生改變。來自泰國、南韓、馬來西亞等國家的實務經驗，以及臺灣環境部綜合規劃司政策推動介紹，提供多樣的行動策略與跨國合作機會。
3. 氣候行動：氣候變遷已不再是遙遠的威脅，而是全球社會迫切應對的當前危機。本主題將探討地方氣候行動如何連結國際倡議與永續發展目標（SDGs），透過社區倡議、青年參與與創新溝通等策略，提升公民氣候素養與行動力。除臺灣環境部氣候變遷署說明臺灣推動氣候行動現況，並邀請來自菲律賓、不丹、越南等國家的分享，彰顯不同文化背景下的在地行動力量。
4. 生物多樣性：自然生態系統是人類賴以生存的基礎，而生物多樣性的喪失正迅速威脅全球糧食安全、水資源與健康發展。本主題將聚焦於保育教育如何結合科學研究、在地知識與社會參與，促進大眾

對生態系統服務的理解與尊重。來自泰國、馬來西亞及臺灣農業部的專家將共同探討亞洲地區的保育成果與未來挑戰。

5. 臺灣環境教育分享：臺灣長期致力於推動法制化、社區化與國際化的環境教育政策與行動，成為亞太地區重要的環教合作夥伴。本主題將由環境部代表與學者分享臺灣在外籍青年實踐計畫、環境教育創新設計競賽、青年永續領袖培訓等方面的豐富經驗，呈現如何透過制度支持與多元參與，打造全齡共學的環教生態系。
6. 青年參與環境教育：青年是改變的推動者，亦是永續的關鍵角色。本主題透過青年座談方式，邀請來自臺灣與馬來西亞的歷屆青年領袖得主分享他們在社區行動、國際實習與倡議活動中的實踐歷程。探討如何透過環境教育賦能青年，讓他們從參與者轉化為發起者，進一步帶動同儕與政策對話，展現青年世代在環境轉型中的主體性與創造力。

透過這 6 大主題的探討，跨足政策、行動、教育與青年層面，不僅呈現亞太地區多元的永續實踐，也為參與者提供對話平臺與合作契機，期待共同建構一個更有韌性與包容力的永續未來。

## 十一、注意事項

1. 本活動全程採英語進行，並以 Youtube 直播辦理，供同步翻譯服務（中英文）頻道供國內民眾選擇，如需接收翻譯，請自備筆記型電腦或手機登入指定平臺。
2. 主辦單位將全程錄影錄音並拍攝活動照片，並用於後續教育推廣與政策行銷。若不同意者請勿參加本活動。
3. 若遇颱風或其他不可抗力因素，主辦單位保有延期或取消活動之權利。
4. 報名者之個人資料將依個資法規定妥善保管與使用。

## 十二、聯絡資訊

- 環境部：林怡菁 小姐  
Email：[yiching.lin@moenv.gov.tw](mailto:yiching.lin@moenv.gov.tw)
- 全球環境教育夥伴亞太中心（GEEP APRC）：  
聯絡人：鄭翰 先生  
電話：02-2388-0028  
Email：[yixue8919@gmail.com](mailto:yixue8919@gmail.com)



# **Global Environmental Education Partnership Asia-Pacific Regional Center (GEEP APRC)**

## **2025 International Workshop on Environmental Education**

### **I. Preface**

The Asia-Pacific Center of the Global Environmental Education Partnership (herein referred to as the Asia-Pacific Regional Center) has been organizing international exchange activities on environmental education in the Asia-Pacific region since 2021. Through workshops and seminars, experts, scholars and youth activists from various countries in the Asia-Pacific region have shared their environmental education knowledge and experiences, and promoted cross-border dialogue. In 2025, the Asia-Pacific Regional Center will continue to connect partners from all over the world online to focus on environmental and sustainable issues, implement the United Nations Sustainable Development Goals through concrete actions, and promote the exchange and cooperation in environmental education in the region.

### **II. Origin of the Activity**

Taiwan's Ministry of Environment, the U.S. Environmental Protection Agency, and the North American Association for Environmental Education (NAAEE) have been jointly promoting the Global Environmental Education Partnership (GEEP) since 2014, and established the Asia-Pacific Regional Center (APRC) in Taiwan in 2019 with Taiwan taking up the task of promoting environmental education in the Asia-Pacific region. The Asia-Pacific Regional Center continues to integrate resources and expert networks from various countries, organize talent training and international forums, and is committed to building a cooperation platform for environmental sustainable development in the Asia-Pacific region.

### **III. Activity Theme**

#### **【Civic Engagement Towards Sustainable Development】**

The 2025 workshop invites environmental education experts, youth activists, and practitioners from Taiwan and Asia-Pacific countries (such as Bhutan, South Korea, Japan, the Philippines, Vietnam, Malaysia, Thailand, etc.) to jointly discuss practical models and innovative strategies for citizen participation in circular economy and recycling, net-zero and green life, climate action, and biodiversity. Taiwan will also

share its environmental education achievements to deepen cross-border partnership cooperation and dialogue.

#### IV. Purpose

1. To explore the experiences and challenges of citizen participation in sustainable environmental issues in Asia-Pacific countries.
2. To share Taiwan's achievements in promoting green lifestyle, climate action and environmental education, and enhance international visibility.
3. To encourage youth participation and promote mutual exchange, learning and future cooperation in the Asia-Pacific region.

#### V. Management Organizations

- Organizer: Ministry of Environment
- Executive organization: Global Environmental Education Partnership Asia Pacific Regional Center (GEEP APRC) (Yiyuan Co., Ltd. is commissioned by the Ministry of Environment to run the center)

#### VI. Event Time and Location

- Duration of event: August 25~26, 2025
- Handling method: Online
- Website: [https://www.youtube.com/@taiwanepatw\\_live](https://www.youtube.com/@taiwanepatw_live)

#### VII. Participants

- More than 80 participants are expected to take part, including scholars, experts, teachers, youth leaders and environmental education practitioners in Taiwan and the Asia-Pacific region.
- This event is open to partners around the world who are interested in environmental education. Please register online on the website of the Asia-Pacific Center (<https://geepaprc.org/en>).

#### VIII. Registration

- Online registration website: <https://reurl.cc/9npara>
- Registration period: From now until August 18, 2025
- Successful registrants will be notified of the conference link and notes by email within 1 week after the registration deadline.



## IX. Agenda

This workshop was planned and led by Asia-Pacific partner countries, with the participation of relevant experts and scholars from Taiwan:

Day 1: August 25		
09:00-09:30	Check In	
09:30-10:00 (30 min)	Opening	Guest Introduction & Opening Remarks
		Overview & Introduction • Prof. Tzu-Chau Chang • National Taiwan Normal University, <b>Taiwan</b>
10:00-10:30 (30 min)	Keynote Speech	Climate Change & Environmental Sustainability Issues • Minister Chi-Ming Peng • Ministry of Environment, <b>Taiwan</b>
10:30-10:40	Break	
10:40-12:00 (80 min)	Circular Economy & Recycling	Moderator: Prof. Shih-Tsen (Nike) Liu • University of Taipei, <b>Taiwan</b>
		A-1. Ms. Nguyen Thi Ngoc Mai and Ms. Nguyen Thi Nhien, <b>Vietnam</b> • International collaboration official, Ministry of Agriculture and Environment, <b>Vietnam</b>
		A-2. Resource Circulation Administration, Ministry of Environment, <b>Taiwan</b>
		A-3. Prof. Go Wayne Hagiwara Takasaki University of Commerce, <b>Japan</b>
		General Discussion
12:00-13:30	Break	
13:30-15:00 (90 min)	Net-Zero and Green Life	Moderator: Prof. Ya-Fen Wang Chung Yuan Christian University, <b>Taiwan</b>
		B-1. Fostering Green Consumption Through Teacher Education • Prof. Fungarun Preedeedilok Faculty of Education, Chulalongkorn University, <b>Thailand</b>
		B-2. Department of Comprehensive Planning, Ministry of Environment, <b>Taiwan</b>
		B-3. Prof. Sun-Kyung Lee • Cheongju National University of Education, <b>South Korea</b>

Day 1: August 25		
		B-4. Ms. Wan Faizah Che Din • Chief Executive Officer, Amanah Lestari Alam (ALAM), <b>Malaysia</b>
		General Discussion
15:00-15:10		Break
15:10-17:00 (110 min)	Celebrating Our Achievements in EE Initiatives, presented by Ministry of Environment (Taiwan)	<p>Moderator: Prof. Hsin-Hsin Tung • National Taiwan University, <b>Taiwan</b></p> <p>C-1. Experiences Sharing by International Youths in Environmental Education Activities in Taiwan • Chief Operating Officer Yun-Hsuan Chiu Friendly Seeds, <b>Taiwan</b></p> <p>C-2. Environmental Youth Leadership and the Vision and Expected Impact of the Asia-Pacific Internship Program • Prof. Shih-Tsen (Nike) Liu University of Taipei, Taiwan, <b>Taiwan</b></p> <p>C-3-1. Environmentally Friendly Design Competition • Speaker: Prof. Chun-Chih Chen National Kaohsiung University of Science and Technology, <b>Taiwan</b></p> <p>C-3-2. First Place Award Winner: Ultra-low Head Micro-hydropower Generator, Kuang Tai Green Energy Co., Ltd. • Speaker: Mr. Chang-Yu Chen, Founder, <b>Taiwan</b></p> <p>C-3-3. Second Place Award Winner: Hibāng Mountain and Forest Series Full-Cycle Eyewear, Haoshuo Design Co., Ltd. • Speaker: Mr. Shih-Hsun Ou, Founder, <b>Taiwan</b></p>
		General Discussion

Day 2: August 26		
09:00-09:30	Check In	
09:30-10:00 (30 min)	Keynote Speech	<p>Green Talent Development</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Speaker: Director Kuo-Ting Jou</li> <li>• National Environmental Research Academy, Ministry of Environment, <b>Taiwan</b></li> </ul>
10:00-10:10	Break	
10:10-12:00 (110 min)	Climate Action	<p>Moderator: Prof. Tzu-Yi Pai National Taichung University of Education, <b>Taiwan</b></p> <p>D-1. The Case of Recognition from Good Stories Program for Climate and Nature</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Speaker: Director Elenida Del Rosario Basug</li> <li>• Director of Department of Environment and Natural Resources Climate Change Service, <b>Philippines</b></li> </ul>
		<p>D-2. Climate Change Administration of Ministry of Environment, <b>Taiwan</b></p>
		<p>D-3. Speaker: Ms. Giang Nguyen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Schoolab, <b>Vietnam</b></li> </ul>
		<p>D-4. Speaker: Mr. Tenzin Rabgay</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ministry of Forest and Agriculture, <b>Bhutan</b></li> </ul>
		General Discussion
12:00-13:00	Break	
13:00-14:50 (110 min)	Biodiversity	<p>Moderator: Director Thiaga Nadeson</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• World Wide Fund for Nature (WWF-Malaysia), <b>Malaysia</b></li> </ul>
		<p>E-1. Speaker: Director Thiaga Nadeson</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• World Wide Fund for Nature (WWF-Malaysia), <b>Malaysia</b></li> </ul>
		<p>E-2. Speaker: Section Chief Jui-Hsing Lin</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Biodiversity Research Institute, Ministry of Agriculture, <b>Taiwan</b></li> </ul>
		<p>E-3. Speaker: Ms. Wan-Chun Chen/ Associate Researcher</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Biodiversity Research Institute, Ministry of Agriculture, <b>Taiwan</b></li> </ul>
		<p>E-4. Speaker: Prof. Dr. Suchana Chavanich</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Chulalongkorn University Department of Marine Science Faculty of Science, <b>Thailand</b></li> </ul>
General Discussion		
14:50-15:00	Break	

Day 2: August 26		
15:00-16:30 (90 min)	Panel Discussion of Youth Engagement in Environmental Education and Closing Ceremony	<p>Moderator: Prof. Tzu-Chau Chang National Taiwan Normal University, <b>Taiwan</b></p> <p>F-1. Experience Sharing by Taiwanese Youth Leader · Speaker: Mr. Chih-Jen Lin, <b>Taiwan</b></p> <p>F-2. Experience Sharing by Taiwanese Youth Leader · Speaker: Ms. Jo-Tzu Lee, <b>Taiwan</b></p> <p>F-3. Case Sharing of International Internship · Speaker: Ms. Xin-Ying Chen, <b>Malaysia</b></p> <p>General Discussion</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>· Panel Discussion</li> <li>· Closing Remarks</li> <li>· Closing Ceremony</li> </ul>

## X. About this year's theme

### i. Background

As we face global environmental challenges such as climate change, biodiversity crisis and resource depletion, only through transnational cooperation and citizen action can we move towards a sustainable future together. The 2025 International Environmental Education Workshop, hosted by GEEP APRC, is themed "Citizen Participation towards Sustainable Development." Experts, scholars, government agencies, youth representatives and non-governmental organizations from many countries in the Asia-Pacific region are invited to discuss how environmental education can become the driving force for promoting sustainable development.

The agenda covers important topics such as "Circular Economy & Recycling," "Net-Zero and Green Life," "Climate Action," "Biodiversity," "Sharing Achievements of Taiwan's Environmental Education," and "Youth Engagement in Environmental Education." Through two days of in-depth exchanges and experience sharing, the workshop is expected to promote regional cooperation networks, cultivate environmental citizens with international vision and action, and inject more innovative thinking and collective strength into environmental sustainability in the Asia-Pacific region and the world.

### ii. Key points of the subject content

1. Circular Economy & Recycling: In the face of limited resources and surging waste, the circular economy has become an important direction for global sustainable policies. This theme will introduce ways to promote public understanding of the "cradle to cradle" concept through environmental education, and encourage waste reduction at the source,

recycling and reuse, and social innovation applications in product design. Through case studies from Vietnam, Japan, and Taiwan's Resource Circulation Administration, the event presents diverse practices in the industry, government policy and education in the Asia-Pacific region.

2. Net-Zero and Green Life: Net-zero carbon emissions is an important global commitment in the face of climate change, and the key to achieving net-zero lies in the green life actions of the entire citizenry. This theme focuses on energy conservation and carbon reduction practices at the individual and community levels, and explores how changes in green buildings, green consumption, transportation and eating habits can be achieved through education and policy guidance. Practical experience from countries such as Thailand, South Korea, and Malaysia, as well as policy promotion by the Department of Comprehensive Planning of Taiwan's Ministry of Environment provide a wide range of strategies and international cooperation opportunities.
3. Climate Action: Climate change is no longer a distant threat, but a present crisis that the global community must address without delay. This theme will explore how local climate action can link international initiatives and the UN Sustainable Development Goals (SDGs), and enhance citizens' climate literacy and action through strategies such as community initiatives, youth participation and innovative communication. In addition to a report by the Climate Change Administration of Taiwan's Ministry of Environment on the current status of Taiwan's promotion of climate action, speakers from countries such as the Philippines, Bhutan, and Vietnam will share their experiences, highlighting the power of local action with different cultural backgrounds.
4. Biodiversity: Natural ecosystems are the foundation of human survival, and the loss of biodiversity is rapidly threatening global food security, water resources and the development of good health. This theme will focus on how conservation education can combine scientific research, local knowledge and social participation to promote public understanding and respect for the ecosystem as well as ways to serve for a better ecosystem. Experts from the Ministry of Agriculture of Thailand, Malaysia and Taiwan will discuss conservation achievements and future challenges in Asia.
5. Sharing Achievements of Taiwan's Environmental Education: Taiwan has long been committed to promoting legislation, community-based and internationalized environmental education policies and actions, becoming an important environmental education partner in the Asia-Pacific region. This theme will be shared by representatives and scholars from the Ministry of Environment about Taiwan's rich experience in

foreign youths' programs, environmental education innovation design competitions, and training of youth leadership for sustainability. It will show how to create an environmental education ecosystem for all ages through institutional support and diverse participation.

6. Youth Engagement in Environmental Education: Young people are agents of change and key players in sustainability. This theme will be highlighted in the form of youth forums. Former Young Leaders winners from Taiwan and Malaysia are invited to share their practical experiences in community action, international internships and advocacy activities. This event will explore how to empower young people through environmental education, transform them from participants to initiators, further promote dialogue between peers and policies, and demonstrate the subjectivity and creativity of the younger generation in environmental transformation.

Through the discussion of these six major topics, spanning the levels of policy, action, education and youth, the diverse sustainable practices in the Asia-Pacific region will be presented. A dialogue platform and cooperation opportunities for participants will be provided, jointly building a more resilient and inclusive sustainable future.

## XI. Notes

1. This event will be conducted entirely in English and will be live-streamed on Youtube, with a simultaneous interpretation service (Chinese and English) channel available for domestic participants. If you need this service, please bring your own laptop or mobile phone to log onto the designated platform.
2. The organizer will record the entire process and take photos of the event, which will be used for subsequent educational promotion and policy marketing. If you object, please do not participate in this event.
3. In the event of typhoon or other force majeure, the organizer reserves the right to postpone or cancel the event.
4. The applicants' personal information will be properly kept and used in accordance with the provisions of the Personal Information Protection Act.

## XII. Contact Information

- Ministry of Environment: Ms. Yi-ching Lin  
Email: [yiching.lin@moenv.gov.tw](mailto:yiching.lin@moenv.gov.tw)
- Global Environmental Education Partnership Asia-Pacific Regional Center (GEEP APRC): Mr. Han Cheng  
Phone: 02-2388-0028  
Email: [yixue8919@gmail.com](mailto:yixue8919@gmail.com)